
Adw. prof. Gutowski o sprawie Grzegorza M. -
wywiad
Adw. prof. Maciej Gutowski, dziekan Okręgowej Rady Adwokackiej w Poznaniu,
w rozmowie z red. Małgorzatą Kryszkiewicz z Dziennika Gazety Prawnej odpowiada na
pytania dotyczące Grzegorza M., jednego z prawników, którzy przejęli stołeczną
nieruchomość przy ul. Chmielnej 70 i który do 2016 r. pełnił funkcję dziekana izby
warszawskiej.  

Adw. prof. Gutowski mówi o tym, jak sprawa ta wpływa na wizerunek całej Adwokatury i dlaczego
Grzegorz M. został wybrany dziekanem warszawskiej izby, mimo że jego udział w reprywatyzacji
poruszany był już w tym czasie przez media.

Dziekan izby poznańskiej podkreśla, że zwłaszcza adwokaci wierzą w zasadę domniemanej
niewinności, póki wina nie zostanie dowiedziona w sądzie.  

(czytaj cały wywiad)

(czytaj wywiad na stronie DGP)
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